



School Transportation Service (School Bus) through **BUSCO**

As you know, we are always keen to put our utmost efforts to ensure the safety of students during the learning process in all models and requirements, including school transportation, which has been a goal since the beginning of the current academic year. Due to the pandemic, there have been many restrictions and conditions that had to be met regarding school transportation.

It is our pleasure to announce to you that the school has contracted with a specialized and licensed school transportation company: **BUSCO PASSENGERS TRANSPORT & BUSES RENTALS LLC**. DIPS-G has begun to provide school transportation service from and to school and home to our students (whose families wish to avail this service) in all grade levels since Sunday 03/01/2021. Please, visit www.BUSCO.ae for further information.

BUSCO designates one staff member from their side who is present on campus during working hours to communicate with parents and follow up on all matters related to registration procedures in the school transport service. The company also provides bus drivers and bus attendants who are professionally trained on all security and safety measures for school transportation in the Emirate of Dubai. The company also functions in full compliance to all precautionary procedures against COVID-19 according to the following:

1. Buses are with annual contract of disinfection/sanitization with registered companies. Regular disinfection takes place in all school buses provided. All relevant documents/proofs of such services are provided to the school.
2. Biocide - D.H.A approved Biocide (**Huwa San TR50**) and Sprayers will be provided by BUSCO at the school premises.
3. Drivers and school supervisors are trained and educated to spray and disinfect the buses after each trip or whenever possible on daily basis.
4. Hand sanitizers for all passengers are provided in each bus.
5. Buses come with Infrared Thermometers to check the temperature of every passenger before boarding the bus.
6. Daily check of body temperature is conducted for Drivers.
7. A protective barrier is installed between the driver and the rest of the passengers in each bus – subject to approval from RTA.

According to BUSCO policy, it is important to mention that any student who wishes to use the bus service one way will pay for both ways – there is no discount for one-way bus service. This was also the same policy which was followed by the school in all previous years.



كما تعلمون تحرص مدرسة دبي الدولية -القرهود دائماً على بذل قصارى جهدنا لضمان سلامة الطلبة خلال عملية التّعلم بكل أشكالها ومتطلباتها بما في ذلك خدمة النقل المدرسي والذي كان هدفاً منذ بداية العام الدراسي الحالي. ومع تداعيات جائحة كورونا، كان هناك العديد من القيود والشروط التي يجب الالتزام بها لتوفير هذه الخدمة.

إنه لمن دواعي سرورنا أن نعلن لكم اليوم أن المدرسة قد تعاقدت مع شركة نقل مدرسية متخصصة ومرخصة: **BUSCO PASSENGERS TRANSPORT & BUSES RENTALS LLC**. لذلك ، ابتداءً من يوم الأحد 2021/01/03 فصاعداً، بدأت مدرسة دبي الدولية - القرهود بتقديم خدمة النقل المدرسي من وإلى المدرسة والمنزل لطلابنا (الذين ترغب أسرهم في الحصول من هذه الخدمة) في جميع المراحل التعليمية. يرجى زيارة www.BUSCO.ae لمزيد من المعلومات.

ستقوم شركة **BUSCO** بتعيين موظف مختص من قبلهم يتواجد بشكل يومي في الحرم المدرسي خلال ساعات العمل للتواصل مع أولياء الأمور ومتابعة جميع الأمور المتعلقة بإجراءات التسجيل في خدمة النقل المدرسي. كما ستوفر الشركة سائقي الحافلات المدربين تدريباً مهنيّاً على جميع تدابير الأمن والسلامة للمواصلات المدرسية في إمارة دبي. ستعمل الشركة أيضاً في الالتزام الكامل بجميع الإجراءات الاحترازية ضد COVID-19 وفقاً لما يلي:

- 1- تكون الحافلات مزودة بعقد سنوي لشركة تعقيم مسجلة في الدولة. التعقيم المنتظم سوف يشمل جميع الحافلات المدرسية المتوفرة. يتم تقديم جميع المستندات والإثباتات ذات الصلة لهذه الخدمة إلى المدرسة.
- 2- المعقم المستخدم معتمد من هيئة الصحة بدبي من نوع (Huwa San TR50) والمضخات سيوفرها الطرف الثاني في مبنى المدرسة.
- 3- يتم تدريب وتعليم السائقين ومشرفي الحافلات والمدرسة على رش وتعقيم الحافلات بعد كل رحلة أو كلما أمكن ذلك على أساس يومي.
- 4- يتم توفير معقمات اليدين لجميع الطلاب في كل حافلة.
- 5- تتوفر في الحافلات جهاز قياس الحرارة تعمل بالأشعة تحت الحمراء للتحقق من درجة حرارة كل طالب قبل الصعود إلى الحافلة.
- 6- يتم إجراء فحص يومي لدرجة حرارة السائقين.
- 7- يتم تركيب حاجز واقٍ بين السائق وبقية الطلبة مرتادي الحافلة - خاضع لموافقة هيئة الطرق والمواصلات.

وفقاً لسياسة **BUSCO** ، من المهم الإشارة إلى أن أي طالب يرغب في استخدام خدمة الحافلات في اتجاه واحد سيدفع لكلا الاتجاهين - لا يوجد خصم على خدمة الحافلات ذات الاتجاه الواحد. كانت هذه أيضاً نفس السياسة التي اتبعتها المدرسة في جميع السنوات السابقة.